

Referat regionsmøde 21 06 2021

Referent: Søren F.

Hjørringvej 435, Østervrå.

Dagsorden

1. Velkomst og formålserklæring
2. Valg af ordstyrer og referent
3. Nyt fra grupperne
4. Økonomi
5. Nyt fra udvalgene
6. Nyt fra landsmødeudvalg
7. Orientering fra servicekonference 2021
8. Nyt fra HSR
9. Næste møde
10. Evt.
 - a. Regionens hjemmeside
 - b. Valg af sekretær.
 - c. Nyt HSR-medlem

Referat

Ad1. intet

Ad2. Hanne blev ordstyrer og Søren F. blev referent.

Ad 3. Nyt fra grupperne. Der har været stille i tringruppen på Væxt på grund af nedlukning. Frivillighuset er flyttet til Hadsundvej i Vejgaard – i mellemtiden har der været møder i et kolonihavehus. Det har været gode møder. Østervrå har også været præget af nedlukning og har kørt med både digitale og fysiske møder, som nu igen kører normalt. Der er 5 nykommere, som er begyndt i gruppen. Det opleves, at der er en god udvikling i gang, og der er mellem 8-10 mødedeltagere. Hjørring var lukket ned, men lånte en kantine, hvor der kunne være 10 personer. Herefter blev der lukket ned igen, og så holdt gruppen pause – og i øjeblikket tager ingen initiativ til møder. Løkkengruppen har klaret sig igennem perioden i et sommerhus, og det har fungeret godt. Hjørring, Brønderslev, Løkken og Østervrå har oprettet lukkede grupper på Facebook, så det er muligt at koordinere og kommunikere med hinanden anonymt. Parasollen har kørt onlinemøder i hele nedlukningsperioden med 4-10 deltagere og nåede at holde 2 møder med 13-17 deltagere inden der var nedlukning af sognet.

Ad. 4. Erik har lovet at kontakte banken for at få oprettet et Mobilepay-nummer til regionen. Desuden var der intet at bemærke til økonomien.

Ad 5.

Webside/LIV. Tina informerede om webarbejdsgruppen. Det går stærkt fremad med den nye hjemmeside. Tina præsenterede herefter den nye hjemmeside og underkategorierne. Der var stor

begejstring for det flotte arbejde, der er lavet ind til nu. Der arbejdes i øjeblikket på at få et nyt mødemodul ind på hjemmesiden i stedet for det gamle – et modul som anvendes i New York og Santa Barbara. Eneste problem er, at man ikke med det nye modul kan udskrive en liste over møder. Flere af mødedeltagerne mente ikke, det er en nødvendighed at kunne skrive en liste ud, mens andre mente, det kunne være nyttigt for nogle i fællesskabet. Websiden kommer ikke op at køre, før mødemodulet er valgt og udfyldt med data. Det næste stykke tid afprøver webgruppen mødemodulet på et mindre antal møder, inden en beslutning tages.

TEU: Peter beretter, at det kører fint i telefon og email-udvalget. Under corona har man dog diskuteret en del på mails, hvor man let mister overblikket over debatten mailtråde. Det vil Peter tage op med gruppen for at finde en løsning. Ellers fungerer den fint.

Ad 6.

Landsmødet 2021. Søren F. gjorde rede for, at et hurtigt arbejdende udvalg har fået genstartet programmet fra sidste år, således at alle aktiviteter i programmet skulle være de samme med de samme mennesker. Det er i stort omfang lykkedes. Dog kunne vi ikke være på seminarieskolen, så derfor bliver landsmødet afholdt på Herningvejen skole. Niarn har vi heller ikke hørt fra. Men mad, underholdning, sted, program og økonomi er på plads, ligesom mødeledere er ved at blive kontaktet igen for aftaler på landsmødet. Programmet kommer i box-bladet 1. august. Tina laver et program, der sendes ud til alle grupperne, når det er klar. Programmet og link bliver også delt på de sociale medier. Der blev rejst et spørgsmål, hvorvidt man kan dække omkostninger til underholdning. Der var uenighed om, hvorvidt man kan opfatte det som betaling for underholdning eller dækning af udgifter ifm. underholdning til landsmødet. Der var enighed om, at man godt kan dække udgifter til underholdning. Fremover skal regionen overveje, hvorvidt der er tale om det ene, eller det andet. Der indkaldes til fælles møde omkring den praktiske organisering af landsmødet, hvor vi gerne skal have en del frivillige til at hjælpe gennem hele landsmødet. Mødet afholdes søndag d. 15. august i frivillighuset, Hadsundvej 35, 9000 Aalborg kl. 13-15.

Ad 7. Servicekonferencen. Orientering fra servicekonferencen. Vibeke blev formand for næste servicekonference, hun blev valgt under lodtrækning. Asger blev valgt som international delegeret, og Svend blev suppleant. Morten blev valgt som nordisk delegeret, Henrik som revisor. Regnskabet fra de seneste to år blev godkendt, ligesom budget for 2022 er godkendt. Det blev vedtaget, at regnskab og budget kommer samtidig fremover i uge 10. Servicekonferencen kommer til at ligge i november fremover. Næste gang bør vi i regionen gennemgå forslag og oplæg til workshops forud for servicekonferencen. Det nåede vi ikke i år på grund af nedlukningen.

Ad 8. Nyt fra HSR.

Intet nyt

Ad 9. Regionsmøde d. søndag d. 15. august i frivillighuset, Hadsundvej 35, 9000 Aalborg kl. 12.30-13.00.

Ad 10. Eventuelt.

- a. Regionens hjemmeside har vi ikke længere kontakt med. Tina har forsøgt at lægge dagsorden ind, men kan ikke komme ind på siden. Leif kan heller ikke hjælpe med det. Det betyder, at vi slet ikke kan kommunikere via vores regionale webside. Tina foreslår derfor at lave en ny hjemmeside, hvor vi køber et nyt domæne med navnet www.aaregionnordjylland.dk Det koster ca. 100 kr. om året. Desuden koster det ca. 450 kr. at leje sig ind på et webhotel samt en engangsudgift på ca. 370 kr til en designskabelon. Det blev vedtaget, at vi kører videre med forslaget. Tina vil gerne have et lille udvalg, der forholder sig til indholdet på websiden. Søren F. deltager i udvalget.
- b. Beata blev valgt som sekretær.
- c. Nyt HSR-medlem. Ingen forslag i denne omgang. Det tages op igen.